
V SLOGI JE MOČ
Ne, nismo »fužinske barabe«, pa tudi ne huligani, smo le veseli, živahni fantje, ki Ijubi-
mo okroglo nogometno usnje

Že pred šestimi leti stno ustanovili NK Fužine, in sicer na
pobudo nekaj nas mladih, požrtvovalnih mladincev. Žal pa nismo
imeli sreče z igriščem, dresi, žogami.

Že od vsega začetka je vodja te skupine mladincev, 22-letni
Andrej Zver s Fužin, Trpinčeva 79, aktiven športnik, ki mu v
pomoč prihite soigralci, prijatelji, pa tudi drugi domačini. Leta
1967 smo si v jami GP Megrad na Fužinah uredili igrišče. Sreče pa
nismo imeli.

Po letu dni srčnega igranja, pa
tudi garanja za ureditev igrišča in
težkega treninga smo morali igrišče
zapustiti. Začeli so ga zasipavati.

Toda nogometna žilica nam ni
dala miru. S skupnimi napori smo
zadeli iskati nov prostor, kjer bi se
sprostili, da ne bi zahajali v razne
lokale. Teren za igrišče smo našli na
vojaškem travniku blizu fužinskega
gradu. Uredili in pripravili smo ga
sami, v prostih urah. Toda naše ve-
selje je bilo kratkotrajno: kandidati
AMD, ki so na tem mestu začeli s
prvimi poskusi za volanom, so nam
ga uničili.

TRENINGA IN VADBE
SPET Nl BILO VEC

Odločili.smo se začeti s treningi
na kateremkoli igriSču na Kodelje-
vem. A proti dogovoru so bila
igrišča ponavadi zasedena, tako da
tudi tam ni bilo sreče za nas. -

Že leta 1969 smo prvič igrali na
pokalenm tekmovanju mladincev iz
delovnih organizacij, in dosegli II.
mesto.

A bili smo brez igrišča. Začcli
smo iskati novega, in sicer na Fu-
žinah, ob Ljubljanici, na bivšem

smetišču. Zemljišče je bilo treba
zravnati in očistiti, manjkalo je tudi
veliko zasipnega materiala. Ustavili
smo prek 50 tovornjakov, ki so vo-
zili mimo odpadni material, da so ga
zvračali na našem novem igrišču.mi
smo ga pa potem sami v svojem
prostem času raznietali in teren
ztavnali. Z vejami smo igrišče zagra-
dili, kolikor se je dalo, da nam žoga
ni vsakič ,,zbežala" v Ljubljanico.
Takoj nato smo začeli s treningi.

Prišel je 1. maj 1970 in pivo
tradicionalno tekmovanje Mladih
občanov. Osvojili smo 1. mesto.
Trud je bil poplačan. Pozabili smo
navse.

A tuditega veselja je bilo kmalu
konec. ,,Igrišče". Zopet smo se zbi-
rali in premišljevali, kam sedaj?

Selitve z igrišča na igrišče pa so
nam prinesle tudi skromno 8. mesto
na tradiciolnalnem tekmovanju.

Letos smo prišli v občinsko sindi-
kalno ligo v malem nogometu, kjer
zelo uspešno tekmujemo. Na seji KS
smo tudi našli skupni jezik in skup-
no pot po zaslugi predsednika SZDL
Leopolda Proška in Staneta Jan-
čarja.

Ce bi imeli dovolj veliko igrišče
in flnančna sredstva za povečanje

sedanjega igrišča, bi z lastnimi
moimi in dobro voljo za nekaj
metrov podajjšali igrišče za prosvet-
nim domom v Hrušici. Takrat bi
lahko igrali tudi ligaške tekme na
svojem terenu in pred svojo publiko,
kj nas bodri in nam pomaga. Pred
kratkim pa smo zvedeli, da je tudi
naše igrišče odrejeno za zazidalno
parcelo. Torej nam je šel po vodi
zadnji up! Igrišče, s katerun smo
imeli toliko radosti, veselja, pa
tazočaianj in dela, bo dtugo leto
zazidano.

KAJ SEDAJ?
Ali ni škoda, da skoraj po sedmih

letih vse skupaj opustimo in vržemo
v koš? In to kljub dejstvom, da iz
mladDi oziroma neznanih klubov
dostikrat pridejo vrhunski športniki!
Imamo nekaj zelo nadarjenih igral-
cev - mladincev, za katere bi se
marsikateri klub potegoval, da bi jih
dobil.

ALI SMO ZATO,
KER IGRAMO NOGOMET,

RES NA SLABI POTI?
Naš odgovor je:
S skupnimi močmi bo nekaj sta-

rejših mladincev in nekaj šoloobvez-
nih otrok našlo skupno pot do
igrišča na Fužinah, do igrišča, kate-
rega si vsi srčno želimo.

In še mnenje igralcev:
Kapetan ekipe Andrej Zvet (22):

Upam, da nas bodo ..občinski
moqe" razumeli in nam pomagali
priti do tako zaželenega igrišča, to-
rej pmogočai prostor na Fužinah, ki
bi ga že sami uredili, če diugače ne
gre.

Vratai Zlato Keber: Res škoda,
da nam ne more nihče omogočiti
ignšča.

Obiambni igralec Matjaž Raisner:
Ceupamo že 6 let, bomo pa še6.

Napadalec Janez Hočevar: Naša
želja se nam bo morda le kdaj ures-
ničila.

Obtambni igralec Brane Čuda:
Upam, da bomo prišli do igrišča!

Napadalec Edo Bohorič: Upam in
ne obupam.

Obrambni igraiec Slavko Mahne:
Zalostno, da se vse centrira v re-
kreacijske centre na Kodeljevem, v
okolici pa nič!

Napadalec Marjan Zver: Cudim se
bratu, da ne obupa.

Predsednik kluba in trener Slavko
AvguStinčič: Fantje so vestni in po-
žrtvovalni, zato mislim, da zaslužijo
igrišče. Zahvajjujem se vsem pre-
mnogim gledalcem za obiskovanje
tekem in navijanje za spodbujanje
naših mladih igralcev.

Sportni pozdrav!
NK FUŽINE


